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LegalWills.ca becomes the first bilingual online Will 
writing service in Canada  
 

LegalWills.ca, the online provider of Wills, Power of Attorney, and other common legal 

documents is now available in both official languages, in every Canadian province and 

territory. 

October 15, 2020 

OTTAWA, ON - With nearly 65% of Canadian adults without an up-to-date Will in place, the 

majority of Canadians are set to not have control over what happens to their assets should they 

pass. 

 

Since 2000, Ottawa-based online estate planning business LegalWills.ca, has been on a 

mission to make common legal documents, like a Last Will and Testament, accessible to 

Canadians nationwide by bringing the most affordable and comprehensive services on the 

market today.  

“We’ve been continually refining our services over the last 20 years, and this has to be our 

biggest and most exciting update yet,” says Tim Hewson, Chief Executive Officer and Co-

founder of LegalWills.  

“It has taken us years of work, collaborating with legal professionals, to be able to offer this 

service to Canadians in every province and territory, in both official languages. It has always 

been our goal to service all Canadians in their official language of choice, and now we can 

proudly say that we do. Everyone deserves access to affordable estate planning; regardless of 

their location or language.” 

In addition to the launch of their new French website and legal documents, LegalWills.ca now 

offers bilingual customer support (phone and email) and a bilingual estate planning lawyer 

available for anyone who wishes to have their documents reviewed in French.   

LegalWills.ca has been in business for 20 years and with the launch of their services in Quebec 

in August 2020, they became the first online Will provider to make services available to 

Canadians in all provinces and territories. 

For more information please visit: www.legalwills.ca   

  

About LegalWills 

With offices in Canada, the United States and the United Kingdom, LegalWills has been 

allowing people to create common legal documents in a very easy, convenient, private, secure 

and cost-effective manner, without the need to pay the high expenses of a lawyer for 20 years. 

https://www.legalwills.ca/


They work with local attorneys to develop online legal services that are of the highest quality 

and in accordance with the laws of the customer’s local jurisdiction. They go far beyond any do-

it-yourself kit or online repository of legal forms and documents. All of your legal documents can 

be stored and maintained by you online, in a private and secure manner.  

For more information about LegalWills, interview requests, hi-res visuals or media inquiries, 

please contact us by phone at 1-888-660-9455 or email media@legalwills.ca.  

 

 

CONTACT: 
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LegalWills.ca devient le premier service de rédaction 

bilingue de testament au Canada.  
 

LegalWills.ca, le fournisseur de testaments, procuration et de d’autres documents 

juridiques est maintenant disponible partout au Canada dans les deux langues 

officielles.  

 

15 octobre, 2020 

OTTAWA, ON – Près de 65% des adultes Canadiens n’ont pas de testament à-jour. Cette 

majorité des Canadiens n’auraient malheureusement aucun contrôle sur ce qui arriverait avec 

leurs biens quand ils décèderont.  

 

Depuis l’an 2000, la compagnie de planification successorale d’Ottawa ; LegalWills.ca, a pour 

mission de rendre des documents juridiques tel qu’un testament ou les dernières volontés  

accessibles, abordables et compréhensibles à tous les Canadiens.  

 

« Nous avons continuellement raffiné nos services pendant les dernières 20 années. Cette mise 

à jour est le plus gros changement jusqu’à maintenant. » dit Tim Hewson, Directeur-Général et 

cofondateur de LegalWills. 

 

« Nous avons travaillé sans relâche pendant des années en collaboration avec des 

professionnels dans le domaine légal et juridique pour offrir ce service aux Canadiens d’un 

océan à l’autre et ce, dans les deux langues officielles. Offrir un service aux Canadiens dans les 

deux langues officielles a toujours été notre but et nous pouvons maintenant dire que nous 

donnons fièrement ce service. Tout le monde a droit à une planification successorale abordable 

peu importe la langue parlée ou la province ou le territoire où l’on vit. »     

 

En plus du lancement de leur nouveau site en français, LegalWills.ca offre maintenant un 

service à la clientèle (téléphone et courriel) bilingue et la présence d’un avocat pouvant réviser 

vos documents légaux.  

 

Legalwills.ca aide les Canadiens depuis plus de vingt ans et avec le lancement en août 2020 de 

leur service au Québec, les voilà les premiers à offrir le service de testament en ligne partout au 

Canada.   

 

Pour plus d’information, visitez : www.legalwills.ca/fr 

 

En savoir plus sur LegalWills 

Ayant des bureaux au Canada, aux États-Unis et au Royaume-Uni, LegalWills offre depuis 20 

ans aux citoyens de créer leur documents juridiques facilement, légalement, sécuritaire et de 

manière privée et ce, sans devoir payer les services onéreux d’un avocat. 

https://www.legalwills.ca/fr


Travaillant avec des avocats locaux, LegalWills developpe des services en ligne légaux de la 

plus haute qualité et ce, avec les lois selon les différentes juridictions. Vos documents seront 

supérieurs à ceux que vous pourriez faire à l’aide d’un programme à la maison. Tous vos 

documents légaux peuvent être gardé en privé et de façon sécuritaire et le tout en ligne.  

 

Pour plus d’information sur LegalWills ou pour des demandes d’entrevues, contactez-nous par 

téléphone au 1-888-660-9455 ou via courriel au media@legalwills.ca. 
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